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З А П И С Н И К  
са 2. сједнице Комисија за припрему избора Сaвјета министара БиХ  

Сједница је одржана 30.01.2007. године са почетком  у 13,00 часова. 
            Сједници су присуствовали чланови Комисије: Рифат Долић, Хаџи Јован Митровић, Бранко 
Докић, Сефер Халиловић, Винко Зорић, Мирко Околић, Златко Лагумџија, Лазар Продановић, 
Азра Алајбеговић и Халид Гењац.                
 Чланови Комисије Јерко Иванковић Лијановић и Драган Вранкић су најавили одсуство због 
раније преузетих обавеза. Јерко Иванковић Лијановић Молитвеног доручка у САД, а Драган Вранкић 
због сједнице Управног одбора Управе за индиректно опорезивање.  
 Поред чланова комисије сједници су присуствовали: у име ОХР-а Маја Рибар; у име ОЕБС-а 
Нина Шандрк и Наташа Шакота.   
 Сједници је присуствовао Милан Зјајић, који је обављао послове секретара Комисије и Алма 
Тајић запослена у Секретаријату ПС БиХ. 
 Сједница је завршена у 14,45 часова. 
 Након краће расправе у којој је поред предсједавајућег учествовао Златко Лагумџија, Комисија је 
једногласно прихватила у позиву предложени, сљедећи:  
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д :    
 

1. Верификација Записника са Прве сједнице одржане 11.01.2007. године; 
2. Разматрање и усвајање Пословника о раду Комисије за припрему избора Савјета министара БиХ; 
3. Договор – припреме за сједницу на којој ће се разматрати подобност и давати мишљења – 

препоруке за потврђивање министара и замјеника министара у Савјету министра БиХ; 
4. Текућа питања. 

  
 

Ад. 1. Верификација Записника са Прве сједнице одржане 11.01.2007. године; 
У расправи су учествовали Рифат Долић, Златко Лагумџија и предсједавајући. 
Рифат Долић је замјерио што није евидентирана бар једно од његова три јављања за ријеч на 

сједници. Истакао је да разумије све потешкоће због тога што сједница није снимана, али да то треба 
исправити. 

Златко Лагумџија је истакао како је неопходно осигурати да се сједнице Комисије снимају и на 
тај начин избјегну сви неспоразуми и недоумице. Навео је како би било неопходно у Записнику 
евидентирати – навести имена и разлоге оних који су гласали против, јер записник остаје као трајни 
документ, свједог дешавања и није искључено да ће неко некада писати магистарски рад или докторску 
дисертацију баш на ову тему. Наставио је да у том смислу треба исправити на једном мјесту погрешно 
наведено име члана Комисије Сефер, а не Сафет Халиловић.  

Предсједавајући Гењац је рекао како Пословник који се треба разматрати под тачком 2. има 
одредбу о обавезном снимању сједница Комисије и да лично прихвата презентоване примједбе, 
истичући да је по њему из расправе произилазило да сви који су гласали протим ће имати прилику да на 
сједници Дома то лично образложе. Предложио је да се примједбе уграде у текст Записника и за сљедећу 
сједницу одгоди верификација. Овакав приједлог је једногласно верификован.   

 



 2
Ад. 2. Разматрање и усвајање Пословника о раду Комисије за припрему избора Савјета 
министара БиХ; 
 На почетку расправе по овој тачци дневног реда предсједавајући је уз извњене замолио  чланове 
Комисије да се расправа води по тексту Приједлога пословника који је подијељен на почетку сједнице 
јер је он у значајној мјери прерађен приједлог који су добили уз позив за сједницу истичући да је на том 
тексту радио до касно у ноћ и да је уважио савремену европску праксу и позитивна искуства САД.  
 Први се за ријеч јавио Златко Лагумџија истичући да већ је спремио платформу која се критички 
односи на приступ јавности, тајност података и процедуру саслушања. Мирко Околић је предложио да 
се иде упоредном анализом, а предсједавајући је на то истакао да ће се ићи од члана до члана и у случају 
потребе дати пауза како би се нека питања додатно анализирала и проучила, а да су баш највеће 
промјене у односу на ранији приједлог у регулисању јавности рада и тајности података. 
 Затим се приступило детаљној расправи и анализи од једног до другог члана Пословника. У 
расправи су учествовали сви чланови Комисије. Већина се више пута јављала за ријеч. На крају је текст 
у усменој расправи усаглашен, али је коначно усвајање одгођено за почетак наредне сједнице док се не 
сачини коначни писани текст. 

Бранко Докић је указао на могући проблем уколико буде предложено више од двије трећине 
министара из Федерације БиХ. Предсједавајући је истакао да Комисија провјерава појединачну 
подобност, а на колективну, али да мисли и да ту неће бити проблема, јер је министара безбједности из 
Републике Српске.   
   
Ад. 3. Договор – припреме за сједницу на којој ће се разматрати подобност и давати мишљења – 
препоруке за потврђивање министара и замјеника министара у Савјету министра БиХ; 
 Ради планирања других активности предсједавајући је упознао чланове Комисије са 
најизвјеснијим током дешавања у вези са предстојећим активностима. Истакао је да има најаву да ће до 
петка 02.02.2007. г. СИПА и Централна изборна комисија БиХ завршити процес провјере и дотавити 
извјештаје на одговарајућим обрасцима. Истакао је да планира исти дан заказати сједницу Комисије за 
уторак и сриједу 6. и 7. фебруара, а да би се евентално сједница Представничког дома могла одржати у 
петак 9.02.2007. године. Због ефикасности, истакао је, да очекује да се материјали доставе путем курира 
или ДХЛ-ом. На предложени тајминг није било примједби и предсједавајући је на крају рекао да очекује 
ефикасан, успјешан рад и присуство свих чланова Комисије.    
 
Ад. 4. Текућа питања. 
 Како није било других питања предсједавајући је у 14,45 часова закључио сједницу. 
 
     
 
        СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                                                       ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

                    Милан Зјајић                                                                                Халид Гењац 
            
         


